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Marlies Groen

Van: Griffie Voorschoten

Onderwerp: Verkoopplannen voor Ambachts- en Baljuwhuis

 

Van: info@voorschotensekunstkring.nl <info@voorschotensekunstkring.nl>  

Verzonden: woensdag 10 juli 2019 21:58 

 

 

Onderwerp: Verkoopplannen voor Ambachts- en Baljuwhuis 

 

 

Aan de leden van de gemeenteraad van Voorschoten 

 

Geachte dames en heren, 

Als huidige gebruiker van de zolders van het Ambachts-en Baljuwhuis volgen wij de discussies over de 
verkoopplannen op de voet. Vanaf november 2018 zijn wij daarover regelmatig door ambtenaren en 
wethouders geïnformeerd. Omdat ons te kennen is gegeven dat wij daardoor mogelijk na meer dan 
vijftig jaar gebruik afscheid moeten nemen van de gebouwen, zijn wij naarstig op zoek gegaan naar 
alternatieve huisvestingsmogelijkheden, maar hebben wij die nog altijd niet gevonden. Ook hebben de 
gesprekken met wethouders en ambtenaren geen duidelijkheid geboden over 
huisvestingsmogelijkheden aangeboden door de gemeente of toekomstplannen hiervoor. Ondertussen 
hebben wij de hoop niet laten varen, dat er toch een mogelijkheid is om op de zolders te kunnen 
blijven. 

Zoals destijds door jhr. H.A. Steengracht, heer van Duivenvoorde, in zijn testament duidelijk over de 
schenking van het Ambachtshuis is opgenomen: ”dat de Gemeente het steeds ten nutte der 
ingezetenen van Voorschoten beschikbaar zal stellen,” is het ook de mening van veel Voorschotenaren, 
dat de gebouwen hun algemene nutsfunctie moeten behouden. De plannen van de aspirant-koper 
voldoen, in veler ogen niet aan die functie. Naar onze mening zouden wij die functie samen met 
andere organisaties prima kunnen behouden en met een divers aanbod invullen. Want waarom zou het 
Ambachts- en Baljuwhuis niet een Huis van Cultuur voor het dorp kunnen zijn? 

Nu de plannen voor het Filmtheater bij de bibliotheek in de ijskast zijn gestopt, halen wij ook graag 
ons idee van stapel om de Ambachtszaal als kleine bioscoop en/of toneelzaal in te richten. Het 
Keldertje zou daarbij prima als foyer kunnen dienen. Samen met een expositieruimte voor ons op de 
zolder boven de Ambachtszaal zou dat volledig recht doen aan de intenties van de schenker van het 
Ambachtshuis in 1912. Het zou natuurlijk mooi zijn als het Baljuwhuis, waarin thans het restaurant zit 
en waarvoor de bepaling 'ten nutte der ingezetenen van Voorschoten' niet geldt ook meer dan nu een 
publieke functie krijgt, maar dat zou ook kunnen worden afgescheiden van het Ambachtshuis en bij 
een eventuele verkoop daarvan kunnen dienen als financieringsbron voor de noodzakelijke 
aanpassingen en verduurzaming van het Ambachtshuis. Kortom er zijn volop mogelijkheden om beide 
gebouwen en zeker het Ambachtshuis voor gebruik voor en door de gemeenschap te behouden. En 
wat de huidige staat van onderhoud betreft: wij hebben in tegenstelling tot de vermelding in de 
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Voorschotense Krant van deze maand als vaste gebruiker van de zolders nog niets gemerkt van een 
lekkend dak en/of naar binnenstromend water bij een flinke regenbui. 

Wij kunnen een eventuele onttrekking aan het publieke domein van beide panden ook niet los zien van 
het onderzoek naar de accommodatiebehoefte in Voorschoten. Het zou wel heel wrang zijn als de 
uitkomst van het onderzoek zou luiden dat er behoefte is aan ruimten als aanwezig in het Ambachts- 
en Baljuwhuis wanneer dat net verkocht is.  

Graag vragen wij u er bij Burgemeester en Wethouders op aan te dringen niet over te gaan tot 
verkoop van het Ambachtshuis en het Baljuwhuis totdat alle mogelijkheden voor nieuw publiek gebruik 
uitputtend zijn onderzocht en onhaalbaar gebleken en niet alleen de letter maar ook de geest van de 
intenties van de schenker van het Ambachtshuis in 1912 volledig te eerbiedigen. Wij zijn ervan 
overtuigd dat het wel degelijk mogelijk moet zijn passende publieke bestemmingen voor één of beide 
panden te vinden. Wellicht kan daardoor zelfs op andere (nieuwbouw) uitgaven worden bespaard. 

Als u een nadere toelichting op onze ideeën verlangt, zijn wij natuurlijk graag bereid die te geven. 
Ondertussen zien wij in spanning uit naar de  behandeling van dit onderwerp in de gemeenteraad op 
18 juli a.s. en uw standpuntbepaling daarin. 

Met vriendelijke groet, 

Voorschotense Kunstkring 

 

voorzitter     


